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Írásbelí kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Ki, mikor és milyen indokok alapján döntött a kormányzati negyed felépítéséróZ?” címmel
a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Kiss Péter Miniszterelnöki Hivatal t
vezető miniszter úrhoz . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Amióta nyilvánosságra került a szocialista kormány terve, mely szerint 142 milliárd forintér t
kormányzati negyedet akartak építeni az ország szociális-gazdasági válsága idején, azót a
komoly viták övezték az elképzelést . A mára leállított kormányzati tervből semmi nem
valósult meg, ugyanakkor a Kormány mégis elköltött tízmilliárd forintot az embere k
pénzéből . A beruházás előkészítését sorozatos botrányok övezték, hiszen az építkezéshez
szükséges jogszabály-változások hosszú ideig még csak napirendre sem kerültek az illetéke s
testületekben, ugyanakkor jutott szerződés a Kormányhoz közel álló bizalmi embereknek ,
egykori KISZ KB-snak, volt Perfekt-igazgatónak, ráadásul a beruházás leállítása után 90
millió forinttal növelték a projektcég törzstőkéjét, arról nem is beszélve, hogy
sajtóinformációk szerint a Kormányzati Negyed Koordinációs Iroda vezet ői és munkatársa i
százezres-milliós jutalmakat kaptak néhány nappal a beruházás leállításának bejelentése előtt.

Tisztelt Miniszter Úr! Kérdezem Öntől :

Ki, mikor és milyen indokok alapján döntött a kormányzati negyed felépítésér ől?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2008 . december 19 .

Tisztelettel :

Dr. Balsai István
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